

14 August 2025

Liva Group Reports Strong H1 2025 Financial Performance

Liva Group SAOG ("Liva" or "the Group") reported robust results for the six months ended 30 June 2025, building on the positive momentum from late 2024 and early 2025. The Group achieved 24% year-on-year growth in Insurance Revenue, reaching OMR 194 million, led by strong performance across its core markets and underpinned by disciplined execution, product innovation, and distribution expansion.

The Insurance Service Result strengthened to OMR 10.3 million, reflecting continued improvements in underwriting discipline, pricing adequacy, and claims management.

Investment Income grew by 9% to OMR 7.5 million, reflecting the strength of the Group's diversified investment portfolio, while the net financial result increased by 24%, aided by prudent management of finance and reinsurance costs.

Profit After Tax reached OMR 8.8 million underscoring the Group's operational resilience and strategic focus on sustainable growth. The UAE business delivered strong performance, alongside solid results from the Oman business - despite a challenging motor and health market in Oman. The Saudi Arabia business also continued to gain momentum, in line with the Group's growth strategy and ongoing M&A activity.

Looking ahead, Liva remains committed to enhancing the customer experience, advancing its digital transformation, and enhancing operational agility. The Group maintains a strong capital position and continues to evaluate organic and inorganic growth opportunities aligned with its long-term strategy to deliver sustained shareholder value.

Best regards,

Martin Rueegg
Group Chief Executive Officer

ليفا



مع أطيب التمنيات،

مارتن رويغ
الرئيس التنفيذي
مجموعة ليفا

14 أغسطس 2025

مجموعة "ليفا" تحقق نتائج مالية قوية خلال النصف الأول 2025

أعلنت مجموعة ليفا ("ليفا" أو "المجموعة")، الشركة الرائدة في قطاع التأمين متعدد الخدمات في دول مجلس التعاون الخليجي، عن تحقيق نتائج قوية خلال الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2025، مستندة إلى الزخم الإيجابي الذي شهدته أعمالها منذ نهاية عام 2024 وبداية عام 2025. وسجلت المجموعة نمواً سنوياً في إيرادات التأمين بنسبة 24% لتصل إلى 194 مليون ريال عُماني، مدعومةً بجملة من العوامل الرئيسية شملت الأداء القوي في الأسواق الرئيسية، والالتزام الصارم بتنفيذ خططها، وتطوير منتجات مبتكرة، بجانب توسيع قنوات التوزيع.

وارتفعت نتائج خدمات التأمين لتبلغ 10.3 مليون ريال عُماني، ما يعكس التحسن المستمر في كفاءة نهج الاكتتاب في خدمات التأمين، وتناسب الأسعار، وإدارة المطالبات.

كما ارتفع دخل المجموعة من الاستثمارات بنسبة 9% ليصل إلى 7.5 مليون ريال عُماني، في ظل قوة محافظتها الاستثمارية المتنوعة، في حين ارتفعت النتائج المالية الصافية بنسبة 24%، بفضل النهج الحكيم في إدارة تكاليف التمويل وإعادة التأمين.

وبلغت الأرباح بعد احتساب الضريبة 8.8 مليون ريال عُماني، ما يؤكد متانة العمليات التشغيلية للمجموعة والتزامها بالتركيز على تحقيق نمو مستدام. وقد سجلت أعمال المجموعة في دولة الإمارات أداءً قوياً، إلى جانب النتائج الإيجابية في سلطنة عُمان، وذلك رغم التحديات في قطاعي السيارات والرعاية الصحية في سلطنة عمان. كماواصلت أعمال المجموعة في المملكة العربية السعودية تحقيق زخم متصاعد، تماشياً مع استراتيجيتها النمو المستهدفة والنشاط المستمر في عمليات الاندماج والاستحواذ.

وبينما تتطلع إلى المستقبل برؤية متفائلة، ستواصل مجموعة ليفا التزامها بتعزيز تجربة العملاء، وتسريع وتيرة تحوّلها الرقمي، بجانب رفع كفاءة عملياتها التشغيلية. كما تتمتع "ليفا" بمركز مالي قوي، حيث تواصل دراسة فرص النمو على كافة المستويات، بما يتوافق مع استراتيجيتها طويلة المدى الهادفة إلى تحقيق قيمة مستدامة للمساهمين.